

# 世界象棋联合会 WORLD XIANGQI FEDERATION

中国·北京·天坛东路80号，邮政编码：100061  
NO.80 TIAN TAN DONG ROAD, BEIJING 100061, CHINA  
TEL: 86-10-87559136 FAX: 86-10-67115732  
E-mail: wxiangqifs@126.com



## 第三届世界象棋快棋公开赛竞赛规程

**一、主办单位：**世界象棋联合会

**二、承办单位：**国家体育总局棋牌运动管理中心、中国象棋协会、上海市体育局、上海市体育总会、上海市嘉定区人民政府

**三、协办单位：**上海棋院（上海市棋牌运动管理中心）、上海市嘉定区体育局、上海市嘉定区南翔镇人民政府、上海市象棋协会、上海市嘉定区体育总会、上海市棋牌文化研究中心、上海智枰体育赛事策划有限公司

**四、比赛日期和地点：**

2025年9月26日，在中国上海举行。

**五、比赛项目：**快棋个人赛

**六、参赛资格：**

（一）世象联各会员（会友）单位统一组队报名参赛，不接受个人报名。

（二）第十九届世界象棋锦标赛、第五届世界青少年象棋锦标赛所有参赛棋手均可免费报名参赛。

（三）世象联各会员（会友）单位最多可报10人参赛（世锦赛、世青赛棋手和非华越裔棋手不占名额），报名费100美元/人。

**七、比赛办法**

(一) 比赛执行《世界象棋规则》。

(二) 比赛用时：每方基本用时 10 分钟，每走一着加 5 秒。

(三) 具体赛制和轮数视报名人数而定，另行通知。

## 八、奖励办法

(一) 名次录取前16名。

(二) 奖金（美元）

名次	奖金	名次	奖金
第一名	2000	第五名	700
第二名	1500	第六名	600
第三名	1000	第七名	500
第四名	800	第八名	300
第九至十六名	200		

## 九、报名办法

(一) 请各队于8月15日前将加盖协会章的报名表电邮至世象联秘书处和组委会。

(二) 联系方式

1. 世象联秘书处：李淼，电话：+86-10-87559136，邮箱：wxiaogqifs@126.com；

2. 组委会：池伊婷，电话：+86-21-62671092，邮箱：232884247@qq.com。

十、未尽事宜，另行通知。

十一、本规程解释权属世界象棋联合会。



# 世界象棋联合会 WORLD XIANGQI FEDERATION

中国·北京·天坛东路80号, 邮政编码: 100061  
NO.80 TIAN TAN DONG ROAD, BEIJING 100061, CHINA  
TEL: 86-10-87559136 FAX: 86-10-67115732  
E-mail: wxiangqifs@126.com



## Regulation of 3<sup>rd</sup> World Open Rapid Tournament

**I. Organizer:** World Xiangqi Federation

**II. Host:** Board and Card Games Administrative Center of General Administration of Sport of China, Chinese Xiangqi Association, Shanghai Sport Bureau, Shanghai Sports Federation, Jiading District People's Government of Shanghai City

**III. Co-host:** Shanghai Board and Card Games Administrative Center, Shanghai Jiading District Sports Bureau, The People's Government of Nanxiang County, Shanghai Jiading District, Shanghai Xiangqi Association, Shanghai Jiading District Sports Federation, Shanghai Board and Card Games Cultural Research Center, Shanghai Zhi Ping Sports Event Planning Co., Ltd.

### IV. Date and Venue

The event will be held in Shanghai, China from on Sep 26, 2025.

### V. Competition Events

Individual

### VI. Qualifications

- a. Each member (associate) unit of the World Xiangqi Federation shall form a team to register for the competition, and individual registration is not accepted.
- b. All participating players in the 19<sup>th</sup> World Xiangqi Championship and the 5<sup>th</sup> World Youth Xiangqi Championship can register for free.
- c. Each member (associate) unit of the World Xiangqi Federation can register up to 10 people (World Championship, World Youth Championship players and non-Chinese non-Vietnamese players do not occupy the quota), and the registration fee is 100 US dollars per person.

### VII. Competition Methods

- a. The World Xiangqi Rules will apply.
- b. Time control: 10 minutes base time +5 seconds increment per move.
- c. The competition system and rounds will be determined according to the number of participants.

### VIII. Award Methods

- a. Overall Individual: the top 16 are awarded.
- b. Prize (USD)

Ranking	Prize money
1	2000
2	1500
3	1000
4	800
5	700
6	600
7	500
8	300
9-16	200

**IX. Registration**

- a. All associations are required to submit (via email) the registration form stamped with the association seal to WXF Secretariat and the organizing committee by Aug 15, 2025.
- b. Contacts:
  - i. WXF Secretariat: Li Miao,  
Tel: +86-10-87559136  
E-mail: wxiangqifs@126.com.
  - ii. Organizing Committee:  
Chi Yiting, Tel: +86-21-62671092,  
E-mail: 232884247@qq.com.

**X. Matters not covered in this regulation will be notified separately.**

**XI. The secretariat of WXF reserves the right to interpret this regulation.**

